

THU In-house Exam for English Exit Requirement 2018-2019

民國 107 年 05 月 15 日英語中心課程委員會議通過

民國 107 年 06 月 23 日英語中心中心會議通過

民國 107 年 09 月 04 日英語中心中心會議修正通過

民國 107 年 11 月 05 日英語中心中心會議修正通過

民國 107 年 11 月 13 日教務會議通過

項目 Item	內容 Content
主辦單位 Department	英語中心 The English Language Center
諮詢窗口 Contact Us	地點 Location: 英語中心辦公室 ELC Office (語文館 LAN106) Email: elc@thu.edu.tw 電話 Phone: 04-23590121 #31901; #31900
適用對象 Eligibility	107 學年度入學之學生 (含轉學生) 且修習「大一英文」或「英文：語文與溝通」者 Students who are enrolled at Tunghai University in 2018-2019 academic year (including transfer students) and take the “FENM” or “English: Language and Communication” course in 2018-2019 academic year
考試時間 Exam Time	107 學年度下學期，大一英文期中考及期末考 FENM midterm and final exams, spring semester 2018-2019
開放報考時間 Registration Period	N/A
報考流程 Steps of the on-line application	N/A
相關規定 Policy	<ol style="list-style-type: none"> 1. 期中考及期末考平均成績達前 30% (含)，且筆試原始成績須達 54 分 (總分 70 分)。等同於歐洲共同語文參考架構 (CEFR) B1 等級，即多益測驗 (TOEIC) 550 分或全民英檢測驗 (GEPT) 中級初試。 Students must achieve a score within the top 30% (average of midterm and final exams), with a minimum grade of 54 out of 70, before the ELC applies the testing curve. It is equivalent to Common European Framework of Reference for Language (CEFR) B1 level, i.e., TOEIC score 550 or GEPT Intermediate First Stage. 2. 若參加公告期中、期末考日期外的補考，考試成績無法作畢業門檻校內考成績計算。 Exams taken outside of the official midterm and final examination dates, such as make-up exams, will not qualify. 3. 通過畢業門檻校內考的學生名單將公告於英語中心網站，並將轉發各系。各系可依系上需求及相關規定做為參考依據。

THU In-house Exam for English Exit Requirement 2018-2019

項目 Item	內容 Content
	<p>A list of students who achieve the exit requirement will be announced on the ELC website and sent to each department. Departments can apply this policy according to their needs and regulations.</p> <p>4. 104、105、106 學年度入學之學生 (含轉學生)，其英文分級測驗達 60 分 (總分 100 分) 者，等同於歐洲共同語文參考架構 (CEFR) B1 等級，即多益測驗 (TOEIC) 550 分或全民英檢測驗 (GEPT) 中級初試。</p> <p>Students who are enrolled at Tunghai University in 2015-2018 academic years (including transfer students) must achieve a score of English Placement Exam with a minimum grade of 60 out of 100. It is equivalent to Common European Framework of Reference for Language (CEFR) B1 level, i.e., TOEIC score 550 or GEPT Intermediate First Stage.</p>